

**សិទ្ធិទទួលបាន Medi-Cal និង ស្តង់ដារនៃការទទួលបានវិញ្ញាបនបត្រអចលនទ្រព្យ**

សម្រាប់ជាការចែកចាយដោយក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រង ភ្នាក់ងារ និងយុទ្ធសាស្ត្រ

ចាប់ពីថ្ងៃទី 1 ខែមករា ឆ្នាំ 2024 កម្មវិធី Medi-Cal ដែលរាប់បញ្ចូលទ្រព្យសម្បត្តិរបស់អ្នកទៀតហើយនៅពេលកំណត់ថាតើអ្នកមានសិទ្ធិ ទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ដែរឬទេ។ នេះមានន័យថាអ្នកមិនចាំបាច់វាយការណ៍គណនីធនាគារ យានយន្ត ឬទ្រព្យសម្បត្តិរបស់អ្នកទេ។ Medi-Cal នឹងនៅតែពិនិត្យមើលប្រាក់ចំណូលរបស់អ្នកដើម្បីមើលថាតើអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានដែរឬទេ។ នេះរាប់បញ្ចូលទាំងប្រាក់ចំណូលពីការងារ ប្រាក់ឧបត្ថម្ភនិងប្តីប្រពន្ធអត្ថប្រយោជន៍សន្តិសុខសង្គមសម្រាប់ការចូលនិរត្តន៍ពីការភាពចំណូលពីការរដ្ឋលា។

**ធនលាភនិងការទទួលបានវិញ្ញាបនបត្រអចលនទ្រព្យ Medi-Cal**

នៅពេលដែលបុគ្គលដែលមាន Medi-Cal បានទទួលមរណភាព Medi-Cal អាចនឹងស្នើសុំប្រាក់មួយចំនួនត្រឡប់មកវិញសម្រាប់សេវាកម្មដែល ពួកគេទទួលបាននៅពេលពួកគេមានអាយុ 55 ឆ្នាំ ឬចាស់ជាងនេះ។ សេវាកម្មទាំងនេះរួមមានការថែទាំវេជ្ជសាស្ត្រ ជំនួយនៅផ្ទះនិងថ្លៃមន្ទីរពេទ្យនិងថ្នាំមួយចំនួន។

ប្រសិនបើបុគ្គលនោះមិនមានកម្មសិទ្ធិនៅពេលពួកគេបានទទួលមរណភាពឬមិនចាំបាច់ឆ្លងកាត់ដំណើរការផ្លូវច្បាប់ហៅថាការទទួលបានមរណភាពសុភាពទេ Medi-Cal នឹងមិនស្នើសុំប្រាក់ត្រឡប់មកវិញទេ។ ប្រហែលអាចមានច្បាប់ពិសេសមួយចំនួនដែលពួកគេមិនសូវ។

ប្រភេទផែនការហិរញ្ញវត្ថុមួយចំនួនដែលហៅថា ធនលាភ អាចជាផ្នែកមួយនៃ Medi-Cal ដែលស្នើសុំប្រាក់ត្រឡប់មកវិញបន្ទាប់ពីនរណាម្នាក់បានទទួលមរណភាព។ អ្នកអាចស្វែងយល់បន្ថែមដោយចូលទៅកាន់គេហទំព័រ Medi-Cal Estate Recovery Program នៅ [https://www.dhcs.ca.gov/TPLRD\\_ER](https://www.dhcs.ca.gov/TPLRD_ER) ឬទូរស័ព្ទទៅលេខ 1-916-650-0590។

**សម្រាប់បុគ្គលដែលប្រើការថែទាំនៃកន្លែងថែទាំវេជ្ជសាស្ត្រ**

ប្រសិនបើអ្នកនៅលីវ ជារៀងរាល់ថ្ងៃ ប្រាក់ចំណូលភាគច្រើនរបស់អ្នកនឹងទៅកន្លែងថែទាំវេជ្ជសាស្ត្ររបស់អ្នកឬទៅកាន់ការថែទាំវេជ្ជសាស្ត្ររបស់អ្នក។ អ្នកអាចទុក 35 ដុល្លារក្នុងមួយខែសម្រាប់តម្រូវការផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក។

មានច្បាប់ពិសេសដែលអាចឱ្យអ្នកផ្ទេរប្រាក់ចំណូលខ្លះ ឬទាំងអស់របស់អ្នកទៅឱ្យប្តីប្រពន្ធ ឬដៃគូរស់នៅជាមួយគ្នាដែលបានចុះបញ្ជីរបស់អ្នក។ ច្បាប់ទាំងនេះជួយធ្វើឱ្យប្រាក់ដល់អ្នកនៅផ្ទះមានលុយគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីរស់នៅ។ ពេលខ្លះ ចៅក្រមពិសេសរបស់តុលាការ (ចៅក្រមច្បាប់រដ្ឋបាល) អាចនឹងអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេរក្សាប្រាក់ចំណូលបន្ថែមពីអ្នក (42 United States Code § 1396r-5)។

**ខ្ញុំបានអានសេចក្តីជូនដំណឹងខាងលើ ហើយបានទទួលច្បាប់ចម្លងមួយ។**

ហត្ថលេខាអ្នកទិញ៖ \_\_\_\_\_ កាលបរិច្ឆេទ៖ \_\_\_\_\_

ហត្ថលេខាប្តីប្រពន្ធ ឬ ដៃគូរស់នៅជាមួយគ្នាដែលបានចុះបញ្ជី៖ \_\_\_\_\_ កាលបរិច្ឆេទ៖ \_\_\_\_\_

ហត្ថលេខាអ្នកតំណាងផ្នែកច្បាប់៖ \_\_\_\_\_ កាលបរិច្ឆេទ៖ \_\_\_\_\_